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J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselőtestülete 2009. október 20-
án (kedd) 13 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Kern  István,
Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,  Zámbó  András
képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,
Franzné  Lakner  Éva,  Halblönder  József,  Szurokné  Gauder
Ágota képviselő (4 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  6  fő
képviselő jelen van. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Kern István képviselőt, amely javaslattal a
Képviselőtestület egyhangúlag egyetért.
A mai rendkívüli ülés a napirend fontosságára való tekintettel telefonon került
összehívásra,  mivel  a  Kunbajai  Önellátó  Energia  Modell  Munkaanyag
megtárgyalását javasolja a Képviselő-testület napirendjére felvenni.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



105/2009.(X.20.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2009.  október  20-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Kunbajai Önellátó Energia Modell Munkaanyag 2009.
     Előadó: Halász István polgármester

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Kunbajai Önellátó Energia Modell Munkaanyag 2009.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Felkéri  Baricz  Lászlót,  hogy  ismertesse  a
Képviselő-testülettel a napirenddel kapcsolatos előterjesztést.

Baricz  László  képviselő: A  képviselők  megkapták  a  munkaanyagot.
Energiafelhasználásról készült egy tanulmány, amely tartalmazza azt is, hogyan
lehetne pellet vagy brikett kazánnal fűteni, napenergiát hasznosítani. A KEOP-
ban  van  erre  pályázat  a  környezet  és  energiaprogramban.  Kombinált  hő  és
áramtermelési  projekteket  lehet  megvalósítani.  December  31-ig  kell  a
pályázatokat benyújtani.
A  pellet  tüzeléssel,  napelemmel,  napkollektorral  a  Bácsalmási  Polgármesteri
Hivatal  is  foglalkozik.  Ezt  Kunbaján  is  meg  lehetne  valósítani.  Ennek  a
projektnek a költségeit takarja a mellékelt? szerződés. Auditálni kell, e nélkül
nem lehet pályázatot benyújtani. Jó lenne, ha a helyi energiaellátást meg lehetne
oldani ezekkel az energiatakarékos megoldásokkal. A projekt tervezett költsége
100  millió  Ft  lehet,  a  támogatottság  70  %-os.  Először  fel  kell  mérni  a
lehetőségeket.  Finanszírozót  lehet  találni  az  önrészre.  Az  energia  audit
eredményeképpen jelenik meg, hogy lehet a pályázatot benyújtani.

Kovács Mihály képviselő: Hány % energia megtakarítás lehetséges? 

Baricz László képviselő:  20 % költség csökkenést lehet számítani a pelletnél.

Kovács Mihály képviselő: Pelletet tudunk gyártani?

Baricz  László  képviselő: Bácsalmáson  lesz  pelletgyár.  Kunbaján  is
megvalósítható, a gép már megérkezett.
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A biomassza  is  korszerű  fűtést  tesz  lehetővé.  Gazdaságos  még a  napenergia
kihasználása. Saját pénzből 15-20 év a megtérülése. 70 %-os támogatottsággal
ez rövidebb idő. Az önerő pályázatot akkor lehet beadni, ha a pályázatot már
benyújtották.  

Kovács  Mihály  képviselő: A  pályázatban  minden  benne  lesz,  napelem,
biomassza stb? A termálvízzel mi a helyzet?

Baricz László képviselő: A pályázatban minden lehetőséget szerepeltetnek. 
A  termálvízzel  kapcsolatban  a  hő-kutak  2000  m  mélyen  vannak,  nem
gazdaságosak. Több helyen is megvizsgálták, magasak a költségek.

Kovács  Mihály  képviselő: Okos  dolognak  tartja  a  pályázatot  a  mai  fűtési
költségekkel szemben.

Halász István polgármester: Az ukránok is fel akarják emelni a gáz árát.

Baricz  László  képviselő: Ezzel  a  fűtési  móddal  valamiféle  foglalkoztatást  is
lehet a községben teremteni. Ha lesz brikettáló, munkaerő is kell hozzá. Ezzel a
lépéssel  a  nagy  szolgáltatóktól  is  függetlenné  tudnának  válni.  A  mostani
napelemek télen is tudnak áramot termelni. A fogyasztás jelentős részét ezzel ki
lehetne  váltani.  Több intézménye van az önkormányzatnak.  Ez egy komplex
szemléletű program. Nem olcsó, de támogatással ez egy idő után megtérül. Az
előkészítés során minden adatot bekértek.

Zámbó András képviselő: Csak pellet kazánt fognak használni, gázt nem?

Baricz László képviselő: A gázt nem szabad lecserélni, csak kiegészíteni egy
plusz lehetőséggel.

Halász István polgármester: Kéri a képviselők véleményét a munkaanyaggal és
az elhangzottakkal kapcsolatban. Vágjanak bele?

Kern István képviselő: Támogatja a pályázat benyújtását.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Támogatja a pályázatot.

Zámbó  András  képviselő: Kicsit  drága  a  megvalósítása,  de  jónak  tartja  és
támogatja.

Szép Katalin jegyző: Ismerteti a Képviselő-testülettel a határozat tervezetét.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

106/2009.(X.20.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbajai Önellátó Energia Modell 
Munkaanyag 2009.

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testület  megtárgyalta  a  Kunbajai
Önellátó Energia Modell Munkaanyag 2009. 1.0 verzióját.

A  Képviselő-testület  a  KEOP  pályázattal  kapcsolatos  energetikai  audit
elkészítésével megbízza a Bács-Konzult Kft-t.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  vállalkozói  szerződés
aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1325 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Kern István
képviselő
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